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Onderwerp:  Tijdelijke vestiging asielzoekerscentrum Orangerie   
 
 
Geacht college,       23 september 2014 
 

Afgelopen vrijdag ontvingen wij uw raadsinformatiebrief (RIB) over de tijdelijke huisvesting 

van een asielzoekerscentrum in de Orangerie op de Castiliëlaan. De VVD begrijpt de situatie 

en staat dan ook positief tegenover de oproep van staatssecretaris Teeven en dat de 
gemeente Eindhoven haar verantwoordelijkheid neemt. Wel willen we benadrukken dat de 
communicatie naar de buurt van groot belang is. En wat ons betreft laten we daar geen 
enkele steek vallen. 
 
Ook Nederland is actief in de strijd tegen de terroristische organisatie IS en de 
gruwelijkheden die zij aanrichten. De Eindhovense VVD sluit haar ogen dan ook niet voor de 
gevolgen die dat met zich meebrengt, waaronder een toestroom van vluchtelingen van 
oorlogsgeweld. 
 
Hulpverlening 

Door het tijdelijk vestigen van een asielzoekerscentrum in Eindhoven voor vluchtelingen uit 
gebieden waar de strijd tegen IS hevig woedt, ligt het in de lijn der verwachting dat de 
vluchtelingen een beroep zullen doen op onze zorg- en hulpverlening. 
 

1. Welke soorten interventies zijn er mogelijk, is dat maatwerk en is onze hulp- en 
zorgverlening daarop ingericht? 

  
Uitgeprocedeerde asielzoekers 

In de RIB hebben we ook kunnen lezen dat het college een clausule in de overeenkomst met 
het COA heeft opgenomen dat uitgeprocedeerde asielzoekers niet op straat worden gezet. 
 

2. Hoe moeten we deze clausule duiden? Betekent dit dat het college bereid is om 
uitgeprocedeerde asielzoekers te huisvesten in de stad? 

a. Zo ja, hoe denkt het college deze verantwoordelijkheid op zich te kunnen 
nemen? 

 

Permanente locatie 

In de RIB lezen wij tevens dat het COA op zoek gaat naar een permanente locatie voor 
huisvesting. Het COA doet dan een haalbaarheidsonderzoek naar diverse locaties en in de 
RIB heeft het college zich hierover positief verklaard. Wat de VVD betreft, wordt daar een 
pas op de plaats gemaakt. 
 

3. Is het college bereid om bij aanvang van de haalbaarheidsonderzoeken naar een 
permanente locatie, de raad direct te informeren over de mogelijke permanente 
locatie en wanneer dat haalbaarheidsonderzoek is afgerond? 

4. Is het college bereid om gehoor te geven aan de oproep van de VVD om eerst een 
debat in de raad te voeren over een mogelijke permanente locatie en wanneer 
verwacht het college dit debat te kunnen voeren? 

 
Alvast dank voor uw reactie. 
Ferry van den Broek, raadslid 


